No. 8279. CONVENTION (No 122) CONCERNING EMPLOYMENT POLICY. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTY-EIGHTH SESSION, GENEVA, 9 JULY 1964 1

Nº 8279. CONVENTION (Nº 122)
CONCERNANT LA POLITIQUE DE
L'EMPLOI ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE
DU TRAVAIL À SA QUARANTEHUITIÈME SESSION, GENÈVE,
9 JUILLET 1964 1

21 November 1966

RATIFICATION by Madagascar
(To take effect on 21 November 1967)

24 November 1966

RATIFICATION by POLAND
(To take effect on 24 November 1967)

Certified statements were registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 9 December 1966 21 novembre 1966

RATIFICATION de MADAGASCAR
(Pour prendre effet le 21 novembre 1967.)

24 novembre 1966

RATIFICATION de la POLOGNE (Pour prendre effet le 24 novembre 1967.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 9 décembre 1966.

<sup>&</sup>lt;sup>1</sup> United Nations, Treaty Series, Vol. 569, for subsequent actions concerning this Convention, see Annex A in volumes 571 and 575.

<sup>&</sup>lt;sup>1</sup> Nations Unies, Recueil des Traités, vol 569, pour tous faits ultérieurs concernant eette Convention, voir l'Annexe A des volumes 571 et 575.